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In deze nieuwsbrief 
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gedaan hebben  
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Schriftelijke vragen 
Voor eerdere vragen zie 

nieuwsbrief nr. 1 

12. Verklaring Geen 

bezwaar 5 woningen 

Aalden 

 

 Van de fractie 

Voor u ligt het tweede exemplaar van PAC-Papier. Het PAC-papier komt 3 tot 4 keer 

per jaar uit om de leden te informeren over waar PAC zich mee bezig heeft 

gehouden en welke thema’s er spelen in onze gemeente. 

We roepen onze leden op om voor de volgende PAC-papier een bijdrage te leveren 

vanuit hun oogpunt. Thema’s zoals het platteland en landschap, armoede, onderwijs 

en al het andere waar we als PAC de gemeente beter mee kunnen maken. Stuur de 

bijdrage op naar info@pac-coevorden.nl of benader een fractie- of bestuurslid  per 

mail of telefonisch. 

 

Sinds het uitkomen van het vorige PAC-papier is er weer van alles in de raad voorbij 

gekomen waar de fractie zich over heeft gebogen. In dit PAC-papier krijgt u weer 

alle ins en outs te horen van ons.   

Stefan is zowel bestuurslid als fractieondersteuner. Hij zou graag een 

fractieondersteuner-ondersteuner hebben. Voor het bijhouden van de website en 

andere praktische zaken kunnen we nog wel een paar extra  handjes gebruiken. 

Bel/mail Stefan als u meent iets voor PAC te kunnen en willen betekenen.  

Bertrand is door persoonlijke omstandigheden enige tijd niet in staat geweest zich 

zo vol in te zetten als hij had gewild. Gelukkig is hij inmiddels voldoende hersteld 

om weer taken op zich te nemen. We zijn blij met zijn hernieuwde inzet!  

Kijk ook eens op de website www.pac-coevorden.nl 

                  

Jerry Stoker       Irene Driehuis          Paulien Blaauwgeers  Lars Hoedemaker   Bertrand Juffer 

Van de vereniging |  ALV aankondiging 

op maandag 22 mei wordt de jaarlijkse algemene vergadering van PAC gehouden. 

U wordt hier hartelijk voor uitgenodigd. Per mail ontvangt u binnenkort de agenda.  

 
Moties 

4. motie NAM inzake 

reactie EZK 

 

Actuele informatie: www.pac-coevorden.nl 

 

http://www.pac-coevorden.nl/
http://www.pac-coevorden.nl/
mailto:info@pac-coevorden.nl
mailto:info@pac-coevorden.nl
http://www.pac-coevorden.nl/
http://www.pac-coevorden.nl/


 

 

 

 
  

Politiek 
De NAM 

Irene Driehuis 

Een van de meest dominante dossiers afgelopen 

periode was het gebiedsproces van de NAM. 

Niemand binnen het PAC hoeft zich af te vragen wat 

het standpunt van de fractie in het NAM dossier is. 

PAC wil géén hervatting van de olieproductie in 

Schoonebeek, en ook niet de kennelijk 

onlosmakelijk daarmee verbonden injecties van 

afvalwater. Maar laat dit laatste nou net geen 

onderwerp van gesprek mogen zijn binnen het 

gebiedsproces.  

Het ministerie van Economische Zaken en Klimaat 

(EZK) had de Colleges van Emmen en Coevorden 

gevraagd een reflectie te geven op het 

gebiedsproces. De eerste opzet van een reactie van 

het College is in de commissievergadering van 

februari jl. besproken. Om het voorzichtig te stellen: 

de Raad was zeer ontevreden met de al te positieve 

insteek van de reactie van het College. PAC heeft het 

voortouw genomen in het opstellen van een 

raadsbreed gedragen motie waarin het College is 

aangezegd welke zorgen er zijn onder inwoners die 

ook aan EZK gemeld dienen te worden. Bekijk de 

motie hier. 

Maar zoals gezegd: de grootste angel is wat PAC 

betreft het feit dat nergens aan de orde gesteld mag 

worden dat we tegen de hervatting van de 

olieproductie zijn. Irene heeft lang als deelnemer aan 

de ontzorgtafel meegedraaid, maar heeft zich 

inmiddels van het proces afgekeerd. Het nog langer 

deelnemen aan de ontzorgtafel zou gezien kunnen 

worden als een legitimering van het gebiedsproces.  

Breekpunt voor Irene voor verdere deelname aan de 

ontzorgtafel was de brief van Vijlbrief aan de Tweede 

Kamer waarin hij stelde “Het met elkaar vast te stellen 

afsprakenkader gaat over voorwaarden en wensen 

van bewoners, waar de NAM zoveel mogelijk 

invulling aan geeft.” Met deze opmerking lijkt het 

alsof de staatssecretaris de NAM een vrijbrief geeft 

om straks zelf te bepalen welke afspraken zij wel 

nakomt en welke niet. 

 

 

 

 Borging van de afspraken kan alleen als deze 

onderdeel worden van de vergunningen die 

moeten worden afgegeven door EZK.  

Het wordt dus erg belangrijk om straks de 

vergunningen daarop de controleren. Ook gaat het 

niet voor alle afspraken op. Er word daarom nog 

gekeken hoe de andere afspraken dan geborgd 

moeten gaan worden.   

 

Gelukkig is er nu in Emmen een actiegroep 
opgestaan die zich hard maakt om de hervatting 
van de oliewinning en bijbehorende 
afvalwaterinjecties tegen te gaan. De actiegroep 
Stop Afvalwater Schoonebeek (SAS) zet zich in om 
ook de landelijke politici te informeren over het 
gebrekkige gebiedsproces. PAC onderhoudt 
nauwe contacten met de actiegroep. De eerste 
gesprekken met kamerleden hebben inmiddels 
plaatsgevonden, Irene was daar ook bij aanwezig. 
We blijven dit op de voet volgen, en waar nodig in 
actie komen. 
 
 

 
 
 

Artikel RTV Drenthe Stop Afvalwater Schoonebeek 

 

 

https://raadcoevorden.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/bf3561c2-2f64-4d0f-9a88-8a5e58e4913a
https://www.rijksoverheid.nl/regering/bewindspersonen/hans-vijlbrief/documenten/kamerstukken/2023/04/13/overzicht-varianten-productiewaterverwerking-oliewinning-schoonebeek
https://stopafvalwaterschoonebeek.nl/
https://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/15509095/stop-afvalwater-schoonebeek-we-worden-door-ez-en-de-nam-vermorzeld


 

 

Bollenteelt in de gemeente 

Coevorden 

Gijsbert Six 

Medio oktober vorig jaar heeft een groep van 180 

verontruste inwoners uit de gemeente Coevorden 

een brief gestuurd naar de provincie en naar de 

gemeente Coevorden. Zowel in Provinciale Staten als 

in de Gemeenteraad is door PAC-lid Gijsbert Six 

ingesproken over de effecten van de 

bestrijdingsmiddelen die gebruikt worden bij de 

bollenteelt.  

In vergelijking met andere teelten is in de teelt van 

bollen en lelies de gebruikte hoeveelheid 

gewasbeschermingsmiddelen zeer hoog. Deze 

middelen zijn niet alleen schadelijk voor het milieu, 

ook omwonenden lopen risico en maken zich 

hierover grote zorgen. Er zijn aanwijzingen dat er een 

relatie is tussen het gebruik van bepaalde 

bestrijdingsmiddelen en ziekten die het zenuwstelsel 

aantasten zoals Parkinson en Alzheimer.  

Voor de bollenteelt is veel water nodig. Door de 

grootschalige grondwateronttrekkingen neemt de 

verdroging toe. Met name de bollenteelt op de 

essen tast de bijzondere cultuur-historische waarden 

van het Drentse landschap aan. In Drenthe zien we 

sinds 2000 een sterke toename van de bollen- en 

lelieteelt, ook in de gemeente Coevorden. Percelen 

die voorheen werden gebruikt voor het produceren 

van voedsel worden voor aanzienlijke bedragen 

verhuurd aan bollen- en lelietelers. Op steeds meer 

plaatsen zien we nieuwe bollen- en lelievelden 

opduiken. 

In 2016 is het convenant bollenteelt gemeente 

Coevorden ondertekend. Dit convenant stelt weinig 

voor en wordt niet nageleefd. Er staat in dat 

bollentelers het initiatief nemen om omwonenden en 

passanten te informeren over het gebruik van 

gewasbeschermingsmiddelen. In de praktijk gebeurt 

dit op veel plaatsen niet. De looptijd van dit 

convenant is inmiddels verstreken en er zijn 

gesprekken gaande over een nieuw convenant. Wij 

hopen dat het College van B&W het afgegeven 

signaal oppakt. Het is tijd voor maatregelen om 

verdere uitbreiding van de bollenteelt, vooral tegen 

de dorpen aan, tegen te gaan. De gemeenteraad zou 

hierop moeten toezien. 

 

 

 

 

 

 

 

WMO 

Paulien Blaauwgeers 

Begin dit jaar heeft de PAC fractie vragen  

gesteld over de wachtlijsten bij de WMO. 

Aanleiding was dat we signalen binnen kregen van 

inwoners dat er behoorlijke wachtlijsten werden 

gehanteerd voor het intake/keukentafelgesprek na 

een WMO aanvraag. We waren op dat moment 

nog niet door het college geïnformeerd over de 

wachtlijstproblematiek bij de WMO. Uit de 

beantwoording van de vragen bleek dat er 

inderdaad forse wachtlijsten waren. De wachttijd 

was opgelopen tot 8-10 weken en er stonden ruim 

honderd inwoners op een wachtlijst.  

Na beantwoording van de vragen is er een 

raadsinformatiebrief uitgegaan van het College 

waarin toelichting kwam op de 

wachtlijstproblematiek. Het College gaf aan op 

korte termijn in te zetten op extra personeel. Voor 

de lange termijn en duurzame oplossing van de 

problemen gaat het College aangepast WMO 

beleid opstellen. Onlangs kwam een startnotitie 

linkje naar startnotitie naar de Raad toe waar PAC 

de eigen visie op heeft aangeleverd.  

Uiteraard heeft PAC opnieuw het standpunt 

uitgedragen dat het afgelopen moet zijn met de 

‘schoonmaaksubsidie voor de rijken’. Mensen die 

prima zelf schoonmaakhulp kunnen betalen, 

zouden dit niet voor een laag tarief via de WMO op 

kosten van de hele gemeenschap vergoed dienen 

te krijgen. Daarnaast hebben we aangegeven dat 

we graag zouden zien dat de gemeente in gaat 

zetten op respijtzorg om mantelzorgers te 

ondersteunen en dat de gemeente voorzichtig 

moet zijn met het al te stellig inzetten op 

(verplichte) herstelzorg. Hulpvragers weten over 

het algemeen prima zelf of herstelzorg zinvol is. 

We zullen binnenkort informeren hoe het een half 

jaar later met de wachtlijsten staat.  

 

 

https://raadcoevorden.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/a03c0059-37c9-494c-ad13-00468677d6fc?documentId=d5c76db1-2595-4292-9d19-67eef5479bae&agendaItemId=961204ce-cfd0-45af-9d1e-38d1868c338a
https://raadcoevorden.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/e44d71d7-cc13-4606-a0d9-440996632956
https://raadcoevorden.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/22d8bf8a-45e1-4edd-a0e0-5de1f94bdd6b
https://lc.nl/friesland/Schoonmaaksubsidie-voor-de-rijken-kost-gemeenten-tonnen-per-jaar-en-het-gaat-ten-koste-van-ouderen-die-het-niet-zo-breed-hebben-26214933.html


 

 

Parkeerdek Gansehof 

PAC had al vraagtekens gesteld bij de enorme 

investering (1.3 miljoen) die we als gemeente 

moeten doen om dit parkeerdek in stand te houden. 

Inmiddels zijn de herstelwerkzaamheden van het 

parkeerdek in volle gang. Helaas hangt het bord met 

de beperkte openingstijden nog steeds bij de 

toegang naar het parkeerdek. We zullen er op 

toezien dat dit wordt weggehaald bij de opening van 

het vernieuwde dek. Om inwoners optimaal 

gebruiksgemak van het duur betaalde parkeerdek te 

kunnen geven moet niet de indruk gewekt worden 

dat dit niet 24/7 zou kunnen. 

 

Coevorden afvalput van Drenthe?  

Jerry Stoker 

Dat is wat de fractie van het PAC zich zo 

langzamerhand steeds meer afvraagt.  

BEC 

Zoals u weet hebben we ons al eerder kritisch 

uitgelaten over Bio Energy Coevorden die 

‘zogenaamd’ groen gas levert uit de vergisting van 

allerlei materialen. Eerder hebben we ons al kritisch 

uitgelaten over de deelname van de Vandriegroep in 

BEC. En we voorspelden dat de levering van 

slachtmateriaal uit o.a. de kalverindustrie niet het 

laatste zou zijn. BEC heeft onlangs een vergunning 

aangevraagd voor het verwerken van kadavers.  

Gelukkig is dit tegengehouden. Het vergunningen 

systeem is inmiddels zo complex geworden dat de 

Omgevings Dienst Groningen aanvragen moet 

beoordelen. Zo ook de enorme uitbreiding die met 

de deelname van Varo Energy met een belang van 

80% in BEC is gedaan. Met deze investeerder wil BEC 

de capaciteit verdubbelen.  

 

Volgens het college zal een en ander niet anders 

kunnen dan met nieuwe vergunningaanvragen. 

Reden voor PAC om de discussie in de raad aan te 

gaan of we de categorie industrievergunning niet 

naar beneden moeten bijstellen om verdere 

groeiontwikkelingen van een dergelijk bedrijf naast 

een woonwijk te voorkomen.  

De commissievergadering van 9 mei a.s. zal zich hier 

over buigen.  

 

 

 

 

NEC 

Een nieuwe speler op het veld van ‘biogas’ is New 

Energy Coevorden. Het van oorsprong Deense 

bedrijf wil aan de Mars tot de bouw van een 

‘Monovergister’ komen waar alleen mest in wordt 

verwerkt.  

Ook deze aanvraag heeft geleidt tot een reeks 

schriftelijke vragen. PAC maakt zich zorgen over de 

enorme toename aan verkeersbewegingen  die 

voorzien zijn voor de aanvoer van materiaal en de 

afvoer van rest materialen. Daarnaast zal ook dit 

bedrijf enorm veel CO2 uitstoten en zal er ook 

fijnstof bij vrijkomen. 

Samen met wat er ook al bij BEC en de 

vuilverbrander vrijkomt en aan 

verkeersbewegingen in dit gebied plaats zal vinden 

hebben we zorgen over wat dit voor de 

gezondheid van direct omwonenden betekent. Dat 

de NEC inmiddels is overgenomen door Shell 

Petroleum BV voorspelt volgens ons ook niet veel 

goeds. Ook hier gaat een investeerder bepalen wat 

de koers zal zijn.  

 

Padelbanen  

Als in het vorige PAC-papier berichten we u over 

de opkomst van padelbanen in Coevorden. Zowel 

in Coevorden als in Sleen waren vergunningen 

aangevraagd om een banen aan te leggen en in 

gebruik te nemen. Na het inspreken van 

verschillende bezorgde bewoners heeft het 

College de beslistermijn op de 

vergunningsaanvragen verlengd. Sindsdien zijn de 

nieuwe landelijke richtlijnen voor padelbanen 

bekend geworden.  

 

Er zijn bemiddelingsgesprekken gevoerd met de 

verenigingen en de bezorgde omwonenden. De 

vergunningsaanvraag in Sleen is inmiddels 

ingetrokken. En de vereniging is Coevorden is zo 

gracieus geweest om in te stemmen met nogmaals 

verlengen van de beslistemijn voor hun 

vergunningsaanvraag.  

PAC heeft de afgelopen periode de vinger aan de 

pols gehouden bij de omwonenden.   

 

 

 

 

 

https://raadcoevorden.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/cfd4b4ee-83b1-4585-bae9-936294bcc5bc


 

 

 

Dodenherdenking 4 mei  
 
De PAC-fractie is aanwezig geweest bij de 
dodenherdenking in Oosterhesselen. De herdenking 
startte op de begraafplaats waar de oorlogsgraven 
met bloemen geëerd werden door de stoet 
aanwezigen. De stoet trok vervolgens in stilte naar de 
kerk.  
 
Jerry heeft namens de gemeente de kranslegging bij 
het herdenkingsmonument bij de kerk verzorgd en 
de aanwezigen toegesproken. Jerry sprak o.a. over 
de enorme impact die de leegte van verloren levens 
generaties later nog heeft. Het Oekraïens welkom 
aan de Oekraïense aanwezigen werd zeer 
gewaardeerd. Namens het Diversiteitsplatform zijn 
bloemen bij het monument gelegd. 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 
 


